
 
Številka: 031-1/2022 

      Datum: 19. 1. 2022 
 

Zapisnik 
4. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 18. 1. 2022, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Matej BLENKUŠ, UL FA, prof. dr. Violeta BOKAN 
BOSILJKOV, UL FGG, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. 
dr. Peter GRILC, UL PF, prof. Tomaž GUBENŠEK, UL AGRFT, , prof. dr. Damir KARPLJUK, UL 
FŠ, izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF, prof. dr. Mojca SCHLAMBERGER BREZAR, UL 
FF, prof. dr. Urška STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, prof. dr. Irena MLINARIČ RAŠČAN, UL FFA, 
prof. Alen OŽBOLT, UL ALUO, prof. dr. Nataša POKLAR ULRIH, UL BF, prof. dr. Tomaž KOŠIR, 
UL FMF, doc. dr. Lijana RIHTER, UL FSD, prof. dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS, izr. prof. dr. Andrej 
STARC, UL ZF, prof. dr. Mirko PEČARIČ,  UL FU, prof. dr. Andreja ŽGAJNAR GOTVAJN, UL 
FKKT, prof. dr. Igor ŠVAB, UL MF, prof. dr. Metka TEKAVČIČ, UL EF, izr. prof. dr. Peter VIDMAR, 
UL FPP, prof. Marko VATOVEC, UL AG, prof. dr. Janez VODIČAR, UL TEOF, študenti: Tanja 
KOBAL, UL BF, Luka MIHALIČ, UL FU, Matevž KOPAČ, UL FMF, Jaka ROTMAN PRIMEC, UL 
FFA, NEJC DONAVAL, UL FŠ  - (30 senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL: prof. dr. Iztok PREZELJ, UL FDV, izr. prof. dr. Janez VOGRINC, UL PEF, 
študenti: Anžej Tomaž HVALA, UL EF (odsoten do 14. točke), Rok KOFOL, UL FDV (4 senatorji). 
 
Seje so se udeležili še:  
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. mag. Matjaž Drevenšek– prorektorja UL; prof. dr. Metoda 
Kemperl, predsednica KPNŠ v prejšnjem mandatu, prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica KDrŠ; prof. 
Miran Zupanič, predsednik Stat.kom.; prof. dr. Emil Erjavec - predsednik UO UL; Nejc Donaval - 
predsednik ŠS UL;  prof. dr. Tatjana Marvin - predstojnica Doktorske šole;  Janez Bešter, predstojnik 
Digitalne UL, Matevž Rudolf – predstojnik Založbe UL; Marina Dermastia, NIB; Melita Ambrožič, NUK; 
Bernarda Golob Hribar, Mihaela Bauman Podojsteršek - gl. tajnik, Alenka Golobič, Teja Velkavrh – 
rektorat UL;  
 
Prisotni so bili tudi:  
Sergeja Mitič, Sabina Otoničar, Staška Mrak Jamnik, Maša Hiti, Polonca Miklavc Valenčič, Danijela 
Kotnik, Petra Zabukovec, Katarina Ivec, Maša Hiti, Petra Pongrac, Aleš Košir, dr. Mojca Kotar– rektorat 
UL; Aljaž Gaber, predstavnik sindikata. 
 
 
 
 
 
 
 
  



 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točki 2, 12, 13 in 14 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme predlagani dnevni red (s pripombami iz razprave) 4. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 3. seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Izvedba izpitov v zimskem izpitnem obdobju 
 
Rektor je predlagal, da bi Senat UL sprejel naslednji predlog sklepa: 
»Na podlagi priporočila strokovne skupine UL za COVID-19 in glede na trenutne epidemiološke razmere se na članicah 
presodi o možnostih dodatnega izpitnega roka v zimskem izpitnem obdobju, ki se začenja prihodnji teden.  
Dodatne izpitne roke, če to dopuščajo prostorske in druge razmere, lahko članice razpišejo tudi po končanem izpitnem 
obdobju. 

1.  Določitev dnevnega reda 4. seje Senata UL  

2.  Potrditev zapisnika 3. seje Senata UL  

3.  Poročilo rektorja   

4.  Program dela 2022 (rektor s prorektorji in glavni tajnik)  

5.  Spremembe Statuta UL (prof. Miran Zupanič, predsednik komisije): 

- predlog spremembe 56. člena Statuta UL; 

- predlog spremembe 133. člena Statuta UL; 

- sprememba Priloge 2 Statuta UL. 

 

6.  Kadrovske zadeve: 
- Imenovanje dodatnega člana Komisije za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z 

ljudmi. 

 

7.  Sprememba Pravilnika o delu Komisije za etična vprašanja UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  

8.  Poročili o postopkih priznavanja tujega srednješolskega izobraževanja in postopkih 
priznavanja tujega visokošolskega izobraževanja na UL za leto 2021 (prof. dr. Ksenija Vidmar 
Horvat, prorektorica) 

 

9.  Poročilo o delu Komisije za Prešernove nagrade študentom UL v mandatu 2017-2021 (prof. 
dr. Metoda Kemperl, predsednica komisije v prejšnjem mandatu) 

 

10.  Povečanje razpisnih mest za študijsko leto 2022/23 (prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, 
prorektorica)  

 

11.  Vzorčne evalvacije študijskih programov 2022 (predsednik komisije za kakovost)  

12.  Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica komisije)  

13.  Poročilo Habilitacijske komisije in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 

 

14.  Poročilo o pritožbi v postopku za izvolitev v naziv (poročevalec: izr. prof. dr. Andrej Starc)  

15.  Razno  



K dodatnemu izpitnemu roku pristopajo zgolj študenti in študentke z dokazili o okuženosti oz. napotilu v karanteno v 
obdobju rednih, že najavljenih izpitnih rokov. 
Pri izvajanju izpitov v dodatnem roku kot tudi v rednih in že najavljenih rokih je treba slediti ukrepom in zagotoviti večje 
predavalnice oz. izvedbo izpitov v več predavalnicah hkrati.« 
 
Izr. prof. dr. Mojca Ciglarič je predlagala, da se pristop k dodatnemu roku ne omeji na zgolj študente, ki 
so bili v karanteni v okviru rednih rokov. Predlagala je, da se omeji na tiste študente, ki niso še izkoristili 
dveh rokov.  
 
Rektor je odgovoril, da so se o tem veliko pogovarjali, ampak so se na koncu odločili, da se pristop k 
dodatnemu roku omogoči zgolj tistim, ki imajo nek opravičljiv razlog. Ne bi si želeli, da bi prihajalo do 
zlorab, da bi te dodatne roke izkoriščali tisti, ki teh rokov iz opravičljivih razlogov ne potrebujejo.  
 
Izr. prof. dr. Mojca Ciglarič je odgovorila, da imajo v vsakem primeru študentje možnost zgolj trikrat 
pristopiti na izpitne roke pri enem predmetu.  
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je povedala, da so želeli to omejitev postaviti zato, da ne 
bi prišlo do izkoriščanja, da pa se zaveda, da se lahko pojavijo primeri, ko se študentu le dan pred rednim 
rokom izteče karantena. 
 
Rektor je predlagal in prisotne senatorje vprašal, ali bi se strinjali s tem, da bi v sklep namesto besede 
»zgolj« zapisali »praviloma«. S tem bi članicam dali možnost, da same individualno presodijo ali je pri 
določenem študentu obstajal utemeljen razlog. Izr. prof. dr. Mojca Ciglarič se je s tem strinjala in dodala, 
da se je treba zavedati, da se ukrepi glede odrejanja karanten spreminjajo in da se sploh še ne ve koliko 
študentom bo karantena sploh odrejena.  
 
Z navedeno rešitvijo se je strinjala tudi prof. dr. Mojca Schlamberger Brezar. Tudi prof. dr. Damir 
Karpljuk je izrazil strinjanje z izr. prof. dr. Mojco Ciglarič in se strinjal s predlagano rešitvijo. Zagovarja 
tisto rešitev, ki bo študentom najbolj prijazna in v večjo korist. 
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je povedala, da se strinja s prorektorico, ki pravi, da je nekatere omejitve 
potrebno imeti in da imamo glede tega nadzor. S tem pokažemo tudi določeno stopnjo resnosti, ker 
beseda »praviloma« dopušča več možnosti. Meni, da je tako ali tako ureditev na UL in članicah takšna, da 
lahko prodekan ali komisija,  ki je za to pristojna na članici, to individualno rešuje. Vsakega primera v 
naprej se ne da predviditi.  
 
Ker tekom razprave ni prišlo do poenotenega stališča glede predloga sklepa, je rektor dal na glasovanje 
obe varianti sklepa, in sicer: 
 
SKLEP št. 3: 
Na podlagi priporočila strokovne skupine UL za COVID-19 in glede na trenutne epidemiološke razmere se na članicah presodi 
o možnostih dodatnega izpitnega roka v zimskem izpitnem obdobju, ki je začelo v tem tednu.  
Dodatne izpitne roke, če to dopuščajo prostorske in druge razmere, lahko članice razpišejo tudi po končanem izpitnem 
obdobju.  
K dodatnemu izpitnemu roku pristopajo zgolj študenti in študentke z dokazili o okuženosti oz. napotilu v karanteno v obdobju 
rednih, že najavljenih izpitnih rokov.  
Pri izvajanju izpitov v dodatnem roku kot tudi v rednih in že najavljenih rokih je treba slediti ukrepom in zagotoviti večje 
predavalnice oz. izvedbo izpitov v več predavalnicah hkrati.  
Sklep ni bil sprejet. (10 ZA) 

 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep, ki se je oblikoval tekom razprave: 
 



SKLEP št. 3.1.: 
Na podlagi priporočila strokovne skupine UL za COVID-19 in glede na trenutne epidemiološke razmere 
se na članicah presodi o možnostih dodatnega izpitnega roka v zimskem izpitnem obdobju, ki se je začelo  
v tem tednu.  
Dodatne izpitne roke, če to dopuščajo prostorske in druge razmere, lahko članice razpišejo tudi po 
končanem izpitnem obdobju. 
K dodatnemu izpitnemu roku pristopajo praviloma študenti in študentke z dokazili o okuženosti oz. 
napotilu v karanteno v obdobju rednih, že najavljenih izpitnih rokov. 
Pri izvajanju izpitov v dodatnem roku kot tudi v rednih in že najavljenih rokih je treba slediti ukrepom in 
zagotoviti večje predavalnice oz. izvedbo izpitov v več predavalnicah hkrati. 
Sklep je bil sprejet. (25 ZA, 5 PROTI) 
 
Rektor je ugotovil, da je sprejet sklep, kjer je navedeno, da k dodatnemu izpitnemu roku pristopajo 
praviloma študenti in študentke z dokazili o okuženosti oz. napotilu v karanteno v obdobju rednih, že 
najavljenih izpitnih rokov. 
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je povedala, da je glasovala za oba predloga sklepov. V zvezi s tem jo zanima, 
kaj se bo zgodilo, ko bo na izpit želel pristopiti študent, ki je že izkoristil tri možnosti in bo želel izkoristiti 
tudi to dodatno možnost? Ali bomo potem rekli, da tega ta sklep ni predvidil, ali bomo ravnali človeško 
in individualno presojali okoliščine? Dodala je, da je zato že na začetku povedala, da morajo biti 
postavljena enotna načela, individualno pa se presoja posamezne okoliščine. Ne želi namreč, da bi kdo 
mislil, da študentom ni naklonjena. Na UL EF so veliko posameznih primerov rešili že po diskrecijski 
pravici, ki jo ima prodekan na članici. Ne želi, da se sprejemajo sklepi, ki so navzven dopadljivi, na 
naslednji seji senata pa bi morali ta isti sklep dopolnjevati oz. spreminjati, ker bi ugotovili, da ne zajema 
vseh možnih okoliščin. 
 
Rektor je odgovoril, da je bilo takšno razmišljanje tudi pri pripravi prvega predloga sklepa.  
 

II. Informativni dnevi 2022 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep. 
 
SKLEP št. 3.2.: 
Senat UL potrjuje, da se letošnji informativni dnevni na Univerzi v Ljubljani, glede na trenutne 
epidemiološke razmere, izvedejo na daljavo.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

III. Poročilo rektorja 
 
Rektor je povedal, da smo s 1. 1. 2022 prevzeli vodenje Rektorske konference. Prva seja bo v petek, in 
sicer 21. 1. 2022. 
 
Rektor je povedal, da je dr. Uroš Seljak s 170 tisoč dolarji od Grubarjeve nagrade, ki jo je prejel spomladi, 
ustanovil sklad. Z enkratnim zneskom 10 tisoč evrov bo vsako leto podprl znanstvene dosežke slovenskih 
študentov. Nadaljeval je, da je v pripravi Pravilnik za nagrado dr. Uroša Seljaka, ki bo po vsej verjetnosti 
posredovan na februarsko sejo Senata UL. Nagrado bo podeljevala UL, skupaj s fundacijo ASEF in 
predsednikom države RS. 
 
Rektor je povedal, da je bil na članice skladno s Pravilnikom o priznanjih UL poslan poziv za zbiranje 
predlogov za podelitev priznanj in nagrad. 



 
Glede Zakona o raziskovalni dejavnosti je rektor povedal, da je v pripravi uredba o financiranju. Dodal 
je, da zaenkrat nimamo še nobenih informacij o tem kakšno naj bi bilo financiranje. Povedal je, da je bil 
prvi sestanek skupine na ARRS. To je skupina, v kateri ima tudi UL svojega predstavnika. Prejeli so 
informacije, da naj bi do konca aprila oz. maja ostalo financiranje po starem (po dvanjastinah), in sicer v 
enakem obsegu kot je bilo to v lanskem letu.  
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 
 

IV. Poročilo rektorja 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 

 
Ad 4.) Program dela 2022 (rektor s prorektorji in glavni tajnik) 
 
Rektor in prorektorji so predstavili Program dela 2022, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na 

sejo. 

 

V nadaljevanju zapisnika so navedeni krajši poudarki Programa dela 2022. 

 

Na Univerzi v Ljubljani (v nadaljevanju UL) smo v letu 2021 pristopili k pripravi nove strategije. V proces 

priprave smo vključili predstavnike vseh članic UL, akademsko osebje, strokovne sodelavce, študente, 

predstavnike sindikatov ter večje delodajalce. Priprava strategije poteka pod strokovnim vodstvom in 

skladno s preizkušeno metodologijo.  

 
Program dela temelji:  

- na poslanstvu in viziji prejšnje strategije (oblikovanje nove strategije v zaključni fazi).  
 
Cilji sledijo: 

- ciljem evropske zveze EUTOPIA; 

- predlogu razvojnih ciljev, pripravljenih za pridobitev sredstev razvojnega stebra financiranja za 
obdobje 2021-2024; 

- ciljem rektorske ekipe, predstavljenimi v času volitev rektorja. 
 
Dolgoročni cilji 
 
Izhodišča za pripravo naše strategije:  

- strateški dokumenti na globalni, evropski in nacionalni ravni;  

- vpetost v evropski visokošolski prostor znotraj zveze EUTOPIA.  
 
Vpetost v zvezo EUTOPIO omogoča UL:  

- intenzivno povezovanje z drugimi članicami zveze EUTOPIE; 

- sooblikovanje evropske univerze prihodnosti. 
 
Želimo biti nosilci in iniciatorji sprememb naše in drugih univerz ter aktivni soustvarjalci družbenih 
sprememb. 



 
Naše poslanstvo je med drugim uresničevanje ciljev Agende za trajnostni razvoj do leta 2030, ki so jo leta 
2015 sprejeli Združeni narodi. 
 
Razvojni cilji 2021-2024 
 
Na razvojnih področjih smo opredelili tri ključne cilje: 

- krepitev kakovosti študijskega procesa, usmerjenega na študenta in v sodelovanje z okoljem; 

- podpora akademski skupnosti za izvedbo poglobljenega transnacionalnega študijskega procesa s 
pomočjo sodobnih tehnoloških rešitev na področju kakovosti študija ter internacionalizacije;  

- spodbujanje odličnega raziskovalnega dela; 

- družbena odgovornost univerze na področju sodelovanja z okoljem. 
 
Na razvojnih področjih nacionalnega pomena smo zastavili naslednje cilje: 

- popularizacija programov STEAM; 

- dejavnosti in mehanizmi za zagotovitev vključujočih in uravnoteženih družb na področju enakosti 
spolov ter zagotavljanje načel vključenosti zapostavljenih skupin; 

- dodatne aktivnosti za spodbujanje nadarjenih študentov;  

- razvoj novih oblik pedagoškega sodelovanja v pogojih transnacionalnih medinstitucionalnih učnih 
programov; 

- vzpostavitev upravljavskih in administrativnih smernic/modelov za skupno upravljanje 
mednarodnih programov in združenj;  

- oblikovanje skupnega sklopa povezanih skupnosti za ustvarjanje znanja na podlagi izzivov v 
okviru zveze EUTOPIA;  

- ustvarjanje skupnega zaposlitvenega prostora v okviru zveze EUTOPIA;  

- razvoj lokalne in globalne internacionalizacije zveze EUTOPIA ter vzpostavitev nove oblike 
delovanja mednarodne univerze na področju sodelovanja visokošolskih zavodov v strateških 
partnerstvih. 

 
Izobraževalna dejavnost 
 
Upravljanje s študijskimi programi:  

- zaključek postopka polnjenja podatkov o študijskih programih v EŠP; 

- nadaljevanje povezovanja EŠP-ja z eNAKVIS-om za pretok podatkov o študijskih programih in 
njihovih spremembah. 

 
Doktorska šola: 

- merila in postopki za izbiro/financiranje usposabljanja mladih raziskovalcev (nov ZZrID); 

- pravilnik o podeljevanju nagrade dr. Ane Mayer Kansky za odmevna doktorska dela. 
 
Raziskovalna dejavnost 
 
Nacionalni raziskovalni projekti, programi in raziskovalna infrastruktura: 

- vzpostavitev procesa notranje delitve sredstev na podlagi novega ZZrID; 

- nakup večje raziskovalne opreme v okviru javnega razpisa za sofinanciranje nakupov raziskovalne 
opreme v letih 2022–2023, posodobitev raziskovalne opreme. 

 
Zveza EUTOPIA: 



- zvezi priključile še štiri univerze: Univerza NOVA Lizbona, Univerza Ca’ Foscari, Tehniška 
univerza Dresden in Univerza Babeş-Bolyai; 

- priprava in oddaja novega projektnega predloga na drugi razpis za Evropske univerze. 
 
Ustanovitev nagrade Uroša Seljaka 
 
Promocija in popularizacija znanosti: 

- organizacija mednarodne konference o komuniciranju znanosti v sodelovanju z ZRC SAZU; 

- sodelovanje s spletno revijo Alternator, sodelovanje z MGML (predstavitve študentskih 
raziskovalnih nalog); 

- predstavitev znanstveno-raziskovalnega dela UL s postavitvijo razstave Zaupanje v znanost na 
Krakovskem nasipu; 

- sodelovanje pri oblikovanju predloga programa za »Center znanosti«. 
 
Kakovost raziskovalnega dela: 

- interni razpis Razvojnega sklada UL. 
 
Umetniška dejavnost 
 
Sodelovanje z okoljem in mednarodna dimenzija: 

- redni galerijski program Male galerije Banke Slovenije in širitev v sodelovanju z MGML; 

- izvedba prve vzorčne učne skupnosti v okviru zveze EUTOPIA na področju umetnosti; 

- povezovanje znanosti ter umetnosti pri projektu EUTOPIA Knowledge Bazaar; 

- vključitev v mednarodno združenje ELIA (evropska mreža, ki zagotavlja dinamično platformo za 
izmenjavo in razvoj v visokem izobraževanju umetnosti – več kot 260 članov v 48 državah, več 
kot 300.000 študentov vseh umetniških disciplin). 

 
Promocija umetniške dejavnosti: 

- mesečno e-glasilo kULturnica;  

- kulturna dediščina UL – proces katalogizacije in digitalizacije umetniškega fundusa UL; 

- likovna oprema rektorata UL ter razširitev Muzejskega prostora; 

- otvoritev Palače Kazina UL AG. 
 
Prenos in uporaba znanja 
 
Zagotavljanje pogojev za prenos znanja: 

- pravilnik glede ustanavljanja odcepljenih podjetij (nov ZZrID);  
 
Založniška dejavnost: 

- vzpostavitev skupnega univerzitetnega portala za znanstvene revije UL na platformi Open Journal 
Systems; 

- vzpostavitev skupnega univerzitetnega portala za odprto dostopne znanstvene monografije UL 
na platformi Open Monograph Press; 

- vpis Založbe UL na seznam mednarodnih založb, ki jih priznava ARRS; 

- pravilnik o ustanovitvi skupne knjižne zbirke UL. 
 
Ustvarjalne razmere za delo in študij 
 
Uveljavljanje načel odprte znanosti na UL: 



- strategija ter pravila o odprti znanosti; 

- izobraževanje študentov in zaposlenih o upravljanju z odprtimi podatki; 

- spodbujanje raziskovalcev k shranjevanju recenziranih publikacij v Repozitorij UL; 

- članstvo v Združenju Evropskega oblaka odprte znanosti (EOSC Association). 
 
Zagotavljanje zdravega, varnega in stimulativnega študijskega okolja: 

- objava strokovnih smernic na temo preprečevanja nasilja v akademskem okolju; 

- vzpostavitev pisarne varuha študentskih pravic. 
 
Podpora študentom: 

- nadaljnja podpora Psihosocialni svetovalnici za študente in zaposlene na UL; uvedba pisarne 
Varuha študentov; izobraževanje zaupnih oseb in tutorjev za študente s posebnimi potrebami;  

- urejanje statusa tujih študentov in zaposlenih. 
 
Študenti s posebnim statusom: 

- razpis za članice UL za sofinanciranje prilagoditev, ki bodo prispevale k lažjemu vključevanju 
študentov s posebnim statusom v študijski proces; 

- večja dostopnost do informacij in storitev kariernega svetovanja študentom s posebnim 
statusom. 

 
Izvajanje in razvoj obštudijske dejavnosti:  

- okrepitev obštudijskih programov z novimi vsebinami. 
 
Upravljanje in razvoj sisema kakovosti 
 
Podaljšanje akreditacije UL: 

- zaključek procesa podaljšanja akreditacije UL pri NAKVIS-u; 

- ureditev stanja na področju skladnosti študijskih programov z 38. členom ZViS; 

- začetek priprav na akreditacijo FINNEC; 

- pričakovana akreditacija interdisciplinarnega doktorskega študijskega programa Umetnost; 

- zapolnitev vrzeli med letnim načrtovanjem in letnim poročanjem naslovljena z novo aplikacijo 
Poročanje UL (modula Letni program dela in Poslovno poročanje). 

 
Prenova študentskih anket in spremljanje zaposljivosti diplomantov: 

- pilotno testiranje prenovljenih študentskih anket; 

- izgradnja novega sistema spremljanja zaposljivosti diplomantov. 
 
Poslovanje, informatika in investicije 
 
Aktivno se bomo vključevali v pripravo zakonodaje in drugih aktov na ravni države.  
 
V letu 2022 bomo sprejeli Strategijo UL za obdobje petih let. 
 
Okrepili bomo notranji sistem komunikacije in usklajevanja aktivnosti uresničevanja strateških ciljev. 
 
Kadrovski razvij in kadrovska politika 
 
Upravljanje s kadrovsko funkcijo bomo izboljšali s prehodom na nov informacijski sistem, ki vsebuje 
sodoben kadrovski modul. V letu 2022 bo 9 članic začelo uporabljati ta sistem. 



Pripravili bomo analizo plač v javnem sektorju s primerjavo nekaterih drugih dejavnosti in pripravili 
predloge za odpravo neskladij med primerljivimi delovnimi mesti. 
 
Začeli bomo izvajati aktivnosti novega akcijskega načrta kariernega razvoja raziskovalcev. 
 
Izobraževanja za vse skupine zaposlenih in skrb za varno in prijazno delovno okolje. 
 
Ureditev postopkov zaposlovanja tujcev, povezali se bomo z vsemi institucijami, ki so vpletene v te 
postopke. 
 
Preverili bomo izvajanje notranjih pravil na kadrovskem področju: urejanje položaja raziskovalcev, 
pravilnika o sobotnem letu, pravil o delu izven in po potrebi izvedli popravke oziroma ukrepe za 
izboljšanje in odpravo pomanjkljivosti. 
 
Kadrovski načrt 
 
Načrtujemo povečanje za 121,17 FTE glede na obseg zaposlitev leta 2021 (soglasje MIZŠ), kar pa lahko, 
skladno z določbami ZIPRS, utemeljujemo z naslednjimi razlogi: 

- 41,78 FTE zaradi povečanja dodatnih razpisnih mest na UL MF, UL FRI, UL PEF in UL ZF; 

- nerealizirane zaposlitve iz leta 2021 v obsegu 51,07 FTE; 

- 15,1 FTE predstavljajo zaposlitev zaradi mirovanja pogodb, torej ne gre za nove zaposlitve, pač 
pa samo za prikaz zmanjšanja v prejšnjem obdobju in povečanja v novem obdobju; 

- 59 FTE dodatne zaposlitve zaradi projekta APIS. 
 
Informacijski sistem 
 
Nadaljujemo z uvedbo enotnega poslovno informacijskega sistema in vzporedno s tem še z naslednjimi 
aktivnostmi: 

- Uvedba drugih sistemov, povezanih s tem (GC); 

- Nadgradnja obstoječih sistemov študijske informatike zaradi povezljivosti z novim poslovno 
informacijskim sistemom; 

- Poenotenje sporočilnega sistema in prehod članic na enotno infrastrukturo. 
 
Vse to predstavlja tudi optimizacijo celotne informatike na UL ob povečanju kakovosti in varnosti. 
 
Investicije 
 
Projekt akademije: 

- Načrtujemo preselitev UL AG v nove prostore stavbe Kazina; 

- Nadaljujemo s projektom UL ALUO, začasno pa bomo uredili prostore, v katerih sedaj deluje UL 
ALUO. 

 
Pripravljajo se naslednji veliki projekti: 

- UL FFA in UL FS; 

- UL VF; 

- Trojni kampus UL MF. 
 
Ključna problematika upravljanja stavbnega fonda UL je: 

- Statične sanacije stavb, na kar opozarjamo pristojno ministrstvo že več let; 



- Energetske sanacije; 

- Sanacija Univerzitetne dvorane Rožna dolina; 

- Pomanjkanje namenskih sredstev za sprotno investicijsko vzdrževalna dela. 
 
Rektor je v zvezi s Programom dela 2022 odprl razpravo. 
 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik je opazil, da so pri pedagoški dejavnosti (na strani 10) zgolj numerično označeni 
študijski programi, ki se bodo izvajali, nekateri pa so navedeni bolj natančno. Glede tega ga zanima, ali so 
med numerično naštete študijske programe všteti vsi tisti, ki so jih poslali s članic in jih imajo navedene v 
internih programih dela.   
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je odgovorila, da je program dela sestavljen iz programov 
dela, ki so prišli iz članic in da je ta podatek upoštevan.  
 
Prof. dr. Marko Topič je imel vprašanje povezano z investicijami, in sicer ga je zanimalo, ali je pri statični 
sanaciji stavb mišljena tudi krepitev potresne varnosti. 
 
Rektor je odgovoril, da statična sanacija stavb vključuje tudi potresno sanacijo. 
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je na začetku pohvalila celotno rektorsko ekipo, da so pripravili tako obsežen in 
celovit dokument, in sicer s podporo strokovnih služb. Zdi se ji, da so zajeta vsa področja, ki pestijo 
univerzo in na katera moramo biti pozorni, pri čemer se ji zdi posebej pomembno, da bomo potem, ko 
bo prišlo do konkretnih odločitev, ta program tudi izvajali. Izpostavila je dve zadevi, ki sta ta hip tudi del 
širše družbene razprave. Prof. dr. Metka Tekavčič je poudarila, da ji je všeč, da želi imeti univerza vpliv v 
družbi in biti pomembna kreatorka idej. V programu dela je opredeljeno tudi pri konkretnih aktivnostih, 
kako bodo urejeni razpisni pogoji v dogovoru z NAKVIS-om. To se ji zdi posebej pomembno, da se tega 
kar je zapisano, držimo, zlast zato ker smo zdaj v fazi, ko NAKVIS univerzo na nedostojen način izsiljuje 
z vpisnimi pogoji. Stanje, ko gre za UL EF je tako, da smemo vpisovati npr. kuharje, fotografe, lesarske 
tehnike, ne moremo pa vpisati računalniškega tehnika. Prav se ji zdi, da na tem vztrajamo in da UL nikoli 
ne poklekne, ko gre za logiko in vsebino.  
Kar se tiče vsebine pa prof. dr. Metk Tekavčič predlaga, da bi se mogoče dodal kakšen stavek o tem, da 
se bo UL zavzemala za ohranitev pravne subjektivitete članic.  
 
Rektor je odgovoril, da smo v lanskem letu imeli za ta namen (op. pravna subjektiviteta UL in članic) 
delovno skupino, ki je pripravila predlog spremembe ZVIS. Ta predlog smo tudi poslali naprej na MIZŠ. 
Trenutno je zakon odprt zaradi predloga poslancev v zvezi z t.i. vojaško akademijo. Ni bilo sprejeto, da 
bi šel predlog poslancev naprej po hitrem postopku, zato moramo počakati, da se ta postopek najprej 
zaključi in šele potem bodo lahko odprli zakon zaradi našega predloga. S tem se bomo verjetno ukvarjali 
po volitvah oz. z novo vlado. 
 
Prof. dr. Metka Tekavčič se z vsem povedanim strinja, vseeno predlaga, da se v dokument napiše, da si 
bomo prizadevali za ohranitev pravne subjektivitete članic univerze.  
 
Rektor je odgovoril, da bomo to dodali. 
 
Aljaž Gaber, predstavnik sindikata, je prosil, če se lahko to prezentacijo pošlje, ker gre za dober, strnjen 
pregled programa dela. Nadaljeval je, da na strani 5 piše »univerzo sestavlja akademska skupnost učiteljev in 
študentov ter skupnost strokovnih delavcev«. Verjetno se je raziskovalce nenamerno in pomotoma izpustilo in 
predlaga, da se ta del dopolni. 
 



Rektor je odgovoril, da bomo dopolnili, ker gre za pomoto pri zapisu.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP 4: 
Senat UL daje soglasje k letnemu delovnemu načrtu univerze, ki je del Programa dela Univerze v Ljubljani 
za leto 2022.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad 5.) Spremembe Statuta UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor, in prof. Miran Zupanič, 
predsednik Statutarne komisije UL)  
 

I. PREDLOG SPREMEMBE 56. ČLENA STATUTA UL 
 
Pri imenovanju članov HK UL za mandatno obdobje 2021-2025 je na seji Senata UL eden izmed 
senatorjev izpostavil pozitivno prakso iz predhodnega mandata komisije, v skladu s katero sta bila na sejah 
navzoča dva člana s področja umetnosti. Kljub temu, da ima habilitacijo s področja umetnosti le okoli 9% 
vseh zaposlenih, je pri njej zaradi vsebinske raznolikosti in področnih razlik za člane HK UL zelo težko, 
če mora o vseh habilitacijah s področja umetnosti poročati le en član HK UL. Senatorji, ki prihajajo z 
akademij, so se s tem strinjali.  
 
Predlog spremembe 56. člena Statuta UL: 
V Statutu Univerze v Ljubljani (Uradni list RS, št. 4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 
22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 97/21, 159/21, 162/21, 163/21 - popr. in 202/21) 
se spremeni 56. člen, tako da se po novem glasi: 
»Habilitacijska komisija ima največ 17 članov. 
V komisiji so najmanj po en predstavnik s področja biotehnike, medicine in veterine ter najmanj po dva predstavnika s 
področja družboslovja, humanistike, naravoslovja, tehnike in umetnosti, ki jih predlagajo senati članic. Član habilitacijske 
komisije je tudi predstavnik študentov.  
Člane habilitacijske komisije izvoli senat univerze za dobo štirih let. 
Član habilitacijske komisije je redni profesor, ki izpolnjuje pogoje za izvolitev v senat univerze.« 
 
Statutarna komisija UL je predlog spremembe Statuta UL potrdila na seji dne 10. 1. 2022 ter predlagala, 
da se postopek nadaljuje v skladu s 191. členom Statuta UL.  
 

II. PREDLOG SPREMEMBE 133. ČLENA STATUTA UL  
 
Veliko članic UL (ocenjeno vsaj 12) želi opustiti hranjenje tiskanih oblik pisnih zaključnih del študija in 
želijo zbirati ter hraniti samo elektronske oblike. Komisija za razvoj knjižničnega sistema je zato v različnih 
mandatih večkrat dala tako pobudo, nazadnje na 21. seji dne 22. 9. 2021 (sklep št. 7.3): »Komisija za razvoj 
knjižničnega sistema predlaga, da se čim prej zagotovijo pogoji za opustitev oddaje tiskanih oblik pisnih 
zaključnih del študija na Univerzi v Ljubljani, tj. vzpostavitev zaupanja vrednega trajnega hranjenja v 
dokumentnem sistemu UL in Repozitoriju UL v skladu z Notranjimi pravili za zajem in hrambo gradiva 
v digitalni obliki na osnovi zakonskih zahtev.«. 
 
Proces oddaje, preverjanja podobnosti vsebine in hranjenja pisnih zaključnih del je določen v: 

- 133. členu Statuta UL, 

- pravilniku o preverjanju podobnosti in začasni nedostopnosti vsebine (https://repozitorij.uni-
lj.si/IzpisGradiva.php?id=83156&lang=slv), 

https://repozitorij.uni-lj.si/IzpisGradiva.php?id=83156&lang=slv
https://repozitorij.uni-lj.si/IzpisGradiva.php?id=83156&lang=slv


- pravilih članic UL. 
 
V skladu s pravnimi podlagami je bil vzpostavljen proces (procesogram v prilogi), v katerem študijska 
informacijska sistema VIS in STUDIS po zaključku študija elektronsko obliko pisnega zaključnega dela 
študija in metapodatke pošljeta v dokumentni sistem UL, ta jima potrdi pravilen prejem, nato obvestita 
Repozitorij UL, da so v dokumentnem sistemu UL na voljo konkretno zaključno delo in metapodatki, 
nakar RUL shrani datoteko dela in metapodatke še na svoj strežnik. 
 
Predlagamo spremembo in dopolnitve 133. člena Statuta UL, ki bodo omogočile, da lahko članica UL 
zbira samo elektronske oblike pisnih zaključnih del študija, če pa je pomembno, lahko določi tudi 
predložitev tiskane oblike.  
 
Predlog spremembe 133. člena Statuta UL: 
V Statutu Univerze v Ljubljani (Uradni list RS, št. 4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 
22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 97/21, 159/21, 162/21, 163/21 - popr. in 202/21) 
se spremeni 133. člen, tako da se po novem glasi: 
»Če je po študijskem programu predpisana izdelava pisnega zaključnega dela, ga mora študent predložiti v elektronski 
obliki, članica pa lahko določi tudi predložitev tiskane oblike. Ob predložitvi zaključnega dela mora študent s pisno izjavo 
potrditi, da je zaključno delo rezultat njegovega samostojnega dela, da je tiskani izvod, kadar obstaja, identičen z 
elektronskim, podati soglasje za uporabo elektronske oblike pisnega zaključnega dela študija za preverjanje s programsko 
opremo za preverjanje podobnosti vsebin in na univerzo neodplačno, neizključno, prostorsko in časovno neomejeno prenesti 
pravico reproduciranja, vključno s pravico shranitve v elektronski obliki, ter pravico dajanja pisnega zaključnega dela študija 
na voljo javnosti na svetovnem spletu preko Repozitorija Univerze v Ljubljani. 
  
Senat univerze določi način in pravila za preverjanje podobnosti vsebine elektronske oblike pisnega zaključnega dela študija 
in ugotavljanje plagiatorstva ter pogoje za začasno nedostopnost vsebine pisnega zaključnega dela študija. 
  
Zaključno delo se lahko sprejme in oceni, ko so za to izpolnjeni pogoji, predpisani s študijskim programom in pravili članice. 
  
Tiskani izvod zaključnega dela, kadar obstaja, se hrani v knjižnici, elektronski izvod zaključnega dela pa v repozitoriju. 
Druge oblike zaključnega dela se hranijo na primeren način, v skladu s pravili članice.« 
 
Statutarna komisija UL je predlog spremembe Statuta UL potrdila na seji dne 10. 1. 2022 ter predlagala, 
da se postopek nadaljuje v skladu s 191. členom Statuta UL.  
 

III. PREDLOG DOPOLNITVE DEJAVNOSTI UL MF (PRILOGA 2 STATUTA UL) 
 

Dne 2. 12. 2021 smo prejeli dopis UL MF, in sicer prošnjo za dopolnitev Priloge 2 k Statutu UL. 
 
Dodati želijo naslednje dejavnosti:  
»C 21.100 Proizvodnja farmacevtskih surovin 
C 21.200 Proizvodnja farmacevtskih preparatov 
C 32.500 Proizvodnja medicinskih instrumentov, naprav in pripomočkov 
G 46.460 Trgovina na debelo s farmacevtskimi izdelki ter medicinskimi potrebščinami in materiali 
Q 86.230 Zobozdravstvena dejavnost« 
 
Priloge: 

- Dopis UL MF z dne 2. 12. 2021,  
- Predlog spremembe Priloge 2 k Statutu UL, 
- Čistopis Priloge 2 k Statutu UL. 



 
Statutarna komisija UL je predlog spremembe Priloge 2 Statuta UL potrdila na seji dne 13. 12. 2022 ter 
predlagala, da se postopek nadaljuje v skladu s 193. členom Statuta UL.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 5.1.: 
Senat UL sprejme predlog spremembe 56. člena Statuta Univerze v Ljubljani (Uradni list RS, št. 4/17, 
56/17, 56/17, 14/18, 39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 
97/21, 159/21, 162/21, 163/21 - popr. in 202/21), v skladu s predlogom Statutarne komisije Univerze v 
Ljubljani z dne 3. 11. 2021, ki je priloga tega sklepa. Postopek za spremembo Statuta UL se nadaljuje v 
skladu z določili 191. člena Statuta UL. 
Rok za posredovanje pripomb v amandmajski obliki je 9. 2. 2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 5.2.: 
Senat UL sprejme predlog spremembe 133. člena Statuta Univerze v Ljubljani (Uradni list RS, št. 4/17, 
56/17, 56/17, 14/18, 39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 
97/21, 159/21, 162/21, 163/21 - popr. in 202/21), v skladu s predlogom Statutarne komisije Univerze v 
Ljubljani z dne 3. 11. 2021, ki je priloga tega sklepa. Postopek za spremembo Statuta UL se nadaljuje v 
skladu z določili 191. člena Statuta UL. 
Rok za posredovanje pripomb v amandmajski obliki je 9. 2. 2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Prof. dr. Irena Mlinarič Raščan je želela pred glasovanjem o sklepu št. 5.3. izpostaviti mnenje Komisije 
UL FFA za strokovna vprašanja in tudi stališče UL FFA. To stališče je bilo posredovano tudi na UL MF 
in vodstvu UL. UL FFA razume, da UL podpira širjenje pristojnosti članic na širša področja 
interdisciplinarnega delovanja in menijo, da daje tak pogled širše možnosti delovanja posameznih članic 
na interdisciplinarnih področjih in verjamejo, da bo to vodilo v večjo opolnomočenje članic. UL FFA 
sprejema odločitev UL in bo skladno z navedenim tudi sama ustrezno prilagodila svoje delovanje na 
različnih področjih.  
 
SKLEP št. 5.3.: 
Senat UL sprejme spremembo Priloge 2 k Statutu UL (Uradni list RS, št. 4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 
39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 97/21, 159/21, 
162/21, 163/21 - popr. in 202/21), in sicer dopolnitev dejavnosti UL MF, v skladu s predlogom Statutarne 
komisije Univerze v Ljubljani z dne 13. 12. 2021, ki je priloga tega sklepa. 
Sklep je bil sprejet. (25 ZA, 0 PROTI, 4 VZDRŽANI) 
 
Ad 6.) Kadrovske zadeve (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da z namenom zagotovljanja kakovostne obravnave vedno večjega števila prejetih vlog 
za obravnavo etičnosti raziskovalnih del s strani študentov in raziskovalcev UL ZF ter v primerih 
interdisciplinarnih raziskav, ki bi vključevale znanstveno področje, ki ga pokriva UL ZF, predlagamo 
razširitev Komisije za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi še z članom iz UL ZF.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 6: 



Senat UL na podlagi predloga UL ZF, imenuje doc. dr. Raje Dahmane Gošnak, dr. med., kot dodatno 
članico Komisije za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi (KERL UL). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7.) Sprememba Pravilnika o delu Komisije za etična vprašanja UL (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor)  
 
Rektor je povedal, da Pravilnik o delu Komisije za etična vprašanja v drugem členu določa, da je v Komisiji 
za etična vprašanja (KEV) 5 članov, od tega tri iz vrst pedagoških delavcev, po en iz vrst študentov in po 
en iz vrst strokovnih delavcev. V skladu z 11. členom Pravilnika je Komisija sklepčna, če je na seji večina 
članov. V praksi se večina primerov za obravnavo na KEV nanaša na zaposlene, in sicer iz vrst pedagoških 
delavcev ali raziskovalcev. Glede na to se postavlja utemeljeno vprašanje, ali je sestava KEV ustrezna, še 
posebej, ker v primeru neudeležbe dveh članov iz vrst pedagoških delavcev KEV lahko opravlja naloge 
samo s tremi člani, od katerih je eden iz vrst študentov in eden iz vrst strokovnih delavcev (ter eden iz 
vrst pedagoških delavcev). 
 
Z namenom, da bi zagotovili čim boljše delovanje KEV, predlagamo razširitev sestave KEV, in sicer na 
ta način, da se število vseh članov poveča na sedem, pri čemer pet članov prihaja iz vrst pedagoških ali 
raziskovalnih delavcev, eden iz vrst strokovnih delavcev in eden iz vrst študentov. 
 
Glede na to, da bo ob potrjeni spremembi treba imenovati dodatne člane KEV, je predvideno prehodno 
obdobje treh mesecev, v katerem Senat UL imenuje dodatne člane. 
 
Statutarna komisija UL je spremembo pravilnika potrdila na svoji seji, dne 10. 1. 2022.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 7: 
Senat UL sprejme Pravilnik o delu Komisije za etična vprašanja UL, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8.) Poročili o postopkih priznavanja tujega srednješolskega izobraževanja in postopkih 
priznavanja tujega visokošolskega izobraževanja na Univerzi v Ljubljani za leto 2021 (prof. dr. 
Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica)  
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je podala krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročiloma o postopkih priznavanja tujega srednješolskega in visokošolskega 
izobraževanja na UL v letu 2021. 
 
 
Ad 9.) Poročilo o delu Komisije za Prešernove nagrade študentom UL v mandatu 2017-2021 (prof. 
dr. Metoda Kemperl, predsednica komisije v mandatu 2018-2021) 
 
Prof. dr. Metoda Kemperl, predsednica komisije v mandatu 2018-2021, je podala krajše poročilo, kot 
izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 



Senat UL se seznanja s poročilom predsednice Komisije za Prešernove nagrade študentom UL o delu v 
preteklem mandatu. 
 
Ad 10.) Povečanje števila razpisanih vpisnih mest za študijsko leto 2022/2023 za univerzitetni 
študijski program Logopedija in surdopedagogika na UL PEF (prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, 
prorektorica) 
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je povedala, da je Ministrstvo za izobraževanje, znanost in 
šport pri pripravi Razpisa za vpis v dodiplomske in enovite magistrske študijske programe za študijsko 
leto 2022/23 za javne in koncesionirane visokošolske zavode za mnenje glede števila predvidenih vpisnih 
mest za vpis v 1. letnik za slovenske in EU državljane glede na potrebe po kadrih v zdravstvu zaprosilo 
Ministrstvo za zdravje.  
 
Ministrstvo za zdravje za študijski program Logopedija in surdopedagogika na UL PEF podpira povečanje 
mest za do 3 (tri), saj je glede na podatke Nacionalnega inštituta za javno zdravje za leto 2020 v zdravstveni 
dejavnosti 131 logopedov, od tega jih je 29 starejših od 55 let. 
 
SKLEP št. 10.: 
Senat UL sprejme sklep o povečanju števila razpisanih vpisnih mest za vpis v prvi letnik v dodiplomske 
in enovite magistrske študijske programe za slovenske državljane in državljane držav Evropske unije, in 
sicer za študijski program Logopedija in surdopedagogika, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 11.) Vzorčne evalvacije študijskih programov 2022 (izr. prof. dr. Jože Kortnik, predsednik 
Komisije za kakovost UL) 
 
izr. prof. dr. Jože Kortnik, predsednik komisije, je povedal, da s strani NAKVIS v študijskem letu 2021/22 
poteka zunanja vzorčna evalvacija doktorskih študijskih programov. V vzorčno evalvacijo so prvič 
vključeni študijski programi 3. stopnje. Vloge s prilogami ter poročila poročevalcev z odzivi USKAP so 
bile obravnavane na 1. seji Komisije za kakovost UL, 11. 1. 2022. Na seji so bili poleg članov komisije 
prisotni pripravljavci vloge, zunanji poročevalci in Univerzitetna služba za kakovost analize in poročanje, 
ki je s poročevalci podala odzive na pripravljene vloge. Po predstavitvi ugotovitev so člani komisije 
soglasno potrdili predlagane sklepe.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP 11.1: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL FU, Upravljanje in 
ekonomika javnega sektorja, 3. stopnja.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 
SKLEP 11.2: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL FŠ, Kineziologija, 3. 
stopnja.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 11.3: 



Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL FPP, Pomorstvo in 
promet, 3. stopnja.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 11.4: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL BF, UL FFA, UL FKKT, 
UL MF in UL VF, Biomedicina, 3. stopnja.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad 12.) Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica) 
 
 
Ad 13.) Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije  (prof. dr. Aleš 
Obreza, predsednik) 
 
 
Ad 14.) Pritožba v postopku izvolitve v naziv, doc. dr. Miha Pavšič, UL FKKT (izr. prof. dr. Andrej 
Starc, UL ZF) 
 
 
Ad 15.) Razno 
 
Rektor je izrazil dobrodošlico novemu predsedniku Študentskega sveta UL Nejcu Donavalu in mu čestital 
za izvolitev. 
 
Nejc Donaval je povedal, da je bil ob izvolitvi na mesto predsednika seznanjen z določenimi aktivnostmi, 
ki so ostale še nerešene in čakajo na ustrezno obravnavo. Predsednik Študentskega sveta UL EF ga je 
obvestil o tem, da je že prejšnjemu in sedanjemu vodstvu posredoval obvestilo o izvajanju pritiskov redne 
profesorice na UL EF, in sicer na predstavnike študentskega sveta UL EF in zaprosil za sestanek. Do tega 
sestanka do danes še ni prišlo, saj naj bi bili v teku že določeni postopki proti omenjeni profesorici. Nejc 
Donaval je poudaril, da se mu zdi nujno, da se naslovi tudi to problematiko, in sicer poskus vplivanja na 
neodvisni organ, kar Študentski sveti na članicah so. Smiselno je opozoriti, da je to nadlegovanje prešlo 
meje fakultete (UL EF) do informacijske pooblaščenke RS in s tem povezanimi zahtevami do dostopa 
informacij javnega značaja, kjer je dotična profesorica zahtevala vso interno dokumentacijo ter avdio in 
video posnetke sej in vsa poročila iz aplikacije Zoom. V zvezi s tem ga zanima, kdaj se lahko pričakuje 
začetek vodenja postopka tudi iz tega vidika odnos študent-zaposleni/profesor?  
 
Rektor je odgovoril, da smo na Študentski svet UL EF dvakrat odgovorili, in sicer da potekajo postopki, 
ki so povezani s tem primerom. Študentje so pritožbo v tem delu umaknili. Sestajanje glede tega v tem 
trenutku ni primerno, saj bi se morali sestanki izvajati tudi v prisotnosti odvetnikov, ker je zadeva zelo 
občutljiva in lahko vsak tak sestanek prejudicira zadeve v povezanih primerih. Vse našteto smo pojasnili 
kolegom na UL EF in v tem hipu ne moremo narediti nič drugega kot počakati, da se pravni postopki, ki 
so trenutno v teku, zaključijo. 
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je povedala, da gre za res občutljivo zadevo in dodala, da je resnica, kar govorijo 
študentje. Ne želi, da kdo misli, da se na UL EF s tem ne ukvarjajo. Dodala je, da se s tem primerom 
ukvarjajo intenzivno že več kot eno leto, saj so bili sproženi še drugi postopki. Prof. dr. Metka Tekavčič 
je zaključila, da se bodo o tem bolj podrobneje pogovorili v okviru kolegija dekanov, ko ne bo vključene 
javnosti in poudarila, da se ji zdi prav, da so dekani seznanjeni z vsemi razsežnostmi tega problema, ki 
traja že od junija 2021.   



 
Rektor je odgovoril, da je bil z zadevo seznanjen. Se strinja, da traja zadeva predolgo in da so na članico 
UL EF poslali odgovor zakaj je temu tako. Glede sestanka s študenti pa upošteva mnenje pravnikov, ki 
svetujejo, da bi to lahko prejudiciralo druge povezane postopke, zato v tem trenutku izvedba le tega ni 
možna.   
 
Seja je bila zaključena ob 16.34 uri.  
 
Zapisala: Teja Velkavrh, univ. dipl. prav.  
 

 
Mihaela Bauman Podojsteršek 
Glavni tajnik UL 

Prof. dr. Gregor Majdič 
Rektor UL 

 
 


